

Protokoll från SPF Seniorerna styrelsesammanträde i Örebrodistriktet Utg.2

Tid Måndagen den 9 juni 2025, kl. 09:00 – 13:00
Plats Föreningarnas hus, Örebro

Närvarande:

Styrelsen: Siv Kanon ordförande
Stig Blomqvist
Tomas Hagenfors
Anita Jakobsson Ström
Johan Strandberg
Sören Karlsson Arevång
Birgitta Borg
Per H Aspeli (vi Zoom)
Lars Idstam sekreterare

Uppdragsansvariga Christer Olsson Digitaliseringsansvarig
Valberedare Hans Nilsson, Valberedningens sammankallande

- §1 **Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.**
 - §2 **Till justerare** valdes Anita Jakobsson Ström
 - §3 **Övriga frågor** se §7
 - §4 **Dagordningen fastställdes**
 - §5 **Föregående sammanträdesprotokoll** från konstituerande mötet del 2 2025-05-12 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.
 - §6 **Föregående sammanträdesprotokoll** från styrelsemötet 2025-05-12 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna
 - §7 **Övriga frågor**
 - a. Projektpengar till våra föreningar
 - Ansökan från Hallsberg. Ansökan beviljades med 9850 kr. (siffran ändrad i utg2)
 - Ansökan från Club Skoga Nora på 10 000 kr. Ansökan avslogs beroende på för dåligt underbyggt budget. Välkommen att komplettera ansökan.
 - b. Rapport från SPF Seniorernas kongress 2-4 juni
 - Siv, Johan och Sören var våra delegater. Tomas var där som "gäst" eftersom han var nominerad till förbundsstyrelsen.
 - 117 röstberättiga delegater + några gäster närvarade.
 - Många motioner. De flesta bifölls enligt styrelsens förslag.
 - Johans motion om att STIM borde betalas av förbundet avslogs.
 - Avgiften för 2027 höjs med 20 kr/år. Ingen höjning 2028 och 2029.
 - Bra framförande av Anna Tenje (M), Äldre- och socialförsäkringsminister.
 - Avgående ordförande Eva Eriksson avtackades och vår nya ordförande Maria Larsson välkomnades.
 - "Vår" Tomas Hagenfors blev invald i förbundsstyrelsen. Grattis!
- Beslut:** Sören lämnar in underlag till pressen om att Tomas blivit invald i förbundsstyrelsen. Sören uppmärksammar även detta i nästa "På Gång"

- Ett AI-projekt kom på tal: På försök skulle medlemmar kunna anmäla sig till en AI-tjänst, som skulle ringa upp medlemmen varje dag och fråga (AI-röst) hur man mår mm. Johan tar kontakt och bjuder in projektets ansvarige till ev. distriktskonferensen.
- c. Hjärnkoll 28 aug kl. 13:00 i Hallsberg
 - **Anita** skickar ut en påminnelse om att anmäla sitt lag.
- d. Politikerträff (regionnivå)
 - L, C och KD är klara
 - SD planerad till 19/6
 - MP Väntar på svar ifrån dem
 - S och V återkommer
 - Hallsberg har kopierat upplägget och har kontakt med sina kommunpolitiker.

§8 Framtidsfrågor

- a) Studieförbundet Vuxenskolan (SV)
Vi har och vi vill fortfarande ha ett gott samarbete med SV.
Vi bjuder in Fredrik Wallin (ansvarig för SV i Örebro län) samt Maria Östby (Verksamhetsutvecklare Örebro kommun) till ett styrelsemöte för att diskutera framtidsfrågor. En idé vore att göra om det tidigare seminariet om rekrytering och kommunikation till en med work-shoplikande övning.
Stig skriven några rader om ensamhet som förankras i styrelsen innan SV tar del av skrivelsen.
- b) Verksamhetsplan
 - Tomas vill komplettera texten under rubriken Ändamål: Lägga till "Vi vill också kunna erbjuda gemenskap genom aktiviteter och resor"
 - **Beslut: Sören och Lars** tar fram ett förslag till V-plan 2026 med lite mer konkreta detaljer. Förslaget presenteras för styrelsen under hösten 2025.
- c) Webbinarer
 - Vi ska samarbeta med SV med vilka webinarer som vi ska fokusera oss på.
- d) Utvärdering av folkhälsoveckan (12-16 maj)
 - Bra initiativ av några Örebroföreningar som gått samman med följande upplägg:
Måndag: Vår-fågelvandring
Tisdag: Hörselkonferensen
Onsdag: Ånnaboda med tipspromenad och korvgrillning
Torsdag: Bangolf
Fredag: Sitt-yoga
 - Idé för framtiden: Vi inom distriktet borde bidra med någon aktivitet likt i år med hörselkonferensen.
- e) Utvärdering av vårfesten på Gällersta Forngård 27 maj
 - Generellt blev den en uppskattad händelse. "Vi borde arrangera detta årligen"
 - Vi var ca 150 besökare
 - Olyckligt att scenen och övrig verksamhet var separerade, men hade sin förklaring. Hade det kommit fler hade vi inte rymts med scen uppe vid de övriga aktiviteterna.
 - Tyvärr uteblev press. Dock ville Karlskoga Tidning ha några rader från Tomas H.
 - Auktionen gav 3791 kr som vi ska ge Läkare utan gränser.
 - Bra att så många hjälptes åt att plocka bort bänkar och bockar.
 - Städfirman berömde oss för att vi inte skräpat ned.
 - Vi tackar arrangörsgruppen för ett mycket bra arbete.
 - **Beslut:** Om ekonomin tillåter gör vi om detta nästa år.
- f) Temadagar för styrelsen (heldagar eller del av styrelsemöte)
 - Data-kunskap

- Bilder till hemsidan
- Mikrofonteknik
- Medlemsregistret
- Hur ska vår hemsida se ut
- Kanaler för kommunikation
- Försäkringar
- **Beslut: AU** tar fram förslag som presenteras för styrelsen
- g) Användning av skrivtolk
 - Kan användas då vi känner ett behov
 - Tolkar vill gärna ha manus tillsänt i förväg.
 - Tips: Vid anmälan till en aktivitet så borde man kunna ange om skrivtolk önskas.
- h) Hur ska dagordningen se ut

AU bestämmer detta även i fortsättningen.

När vi går igenom föregående protokoll får S avbryta om vi börjar prata ingående om varje paragraf.
- i) Träff med Länsstyrelsen m.a.p. bostadsfrågor
 - Under eftermiddagen på KPR-konferensen 9 oktober kommer Länsstyrelsen, eventuellt delar av PRO SKPF och RPG att delta för att prata om bostadsfrågor.
 - **Tomas** skickar ut den uppdaterade enkäten till styrelsen.
- j) Valberedningens sammankallande Hans Nilsson har ordet

Det saknas två valberedare. E-post om det har gått ut till alla föreningars ordförande.

Beslut: Vi måste hjälpa till och "ragga" nya. En från Örebro och en från annan kommun. Vi i styrelsen är ju fördelade att ha kontakt med föreningarna. Använd dessa kanaler för att jaga.

Dessa nya valberedare ska utses av styrelsen för att bidra med valberedningens arbete inför nästa distriktsstämma våren 2026.

§9 Nästa styrelsemöte

18/8–2025 kl. 10-12:30 i Föreningarnas hus.

(Till nästa AU 4/8 adjungeras Birgitta och Sören. Vi är då hemma hos Birgitta)

§10 Ordförande avslutade mötet och tackade alla deltagare

Sekreterare

Justerare

Lars Idstam

Ordförande

Anita Jakobsson Ström

Siv Kanon